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Kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

" Hogyan haladnak az infrastrukturális fejlesztések a közoktatási intézményhálózatban ?
II." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási é s
kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Azonos című, K/7461 . számú kérdésemre Ön több intézkedés, eredményhirdetés megtörténtét
ez év tavaszára helyezte kilátásba .

Milyen eredményeket könyvelhet el a tárca ez évben a címben jelzett területen ?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2009 . április 2 .

Dr. Pósán László
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